
 
 

Referat 
 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag den 
den 25. april kl. 18.30- 21.00, 2022 

 
 
 

 
STED: Flauenskjold Skole 

 
 

 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Annemette M. G. Hansen               HJ  Julie Aaen FL  
Malene Frølund               HJ  Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard HJ  
Henrik Lykke FL  Ledere:   
Peter Enevold Pilgaard FL  Peter Græsdal Tanbæk FL  
Mads U. H. Pedersen FL Afbud Helle Faber KL  
Mette Thaarup KL  Michael Ring HJ  
Birgitte Lorentzen          KL  Rie Dam Vineke HJ  
Laila Hejlesen KL     
Elever:   Pia Bering   
Mille Vestmark Nielsen og 
Nanna Louise Hornhøj Pedersen 

FL Afbud 
Afbud 

Hans Jørgen Bæk   

Eva Ørum  
Marie Toft 

HJ  
Afbud 

   

Helle-Marie Kristensen 
Natasha Hejlesen Christensen 

KL     

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

 
18.30-19.15   

1. Referat og opsamling fra sidste møde.  
    
 
 
 

2. Arbejdet med trivselsmålingerne i 
SFO’erne. 
Derudover en kort snak om hvornår 

  
 

1. Referat og opsamling fra sidste møde. 
Der var ingen bemærkninger til det ud-
sendte referat. 

 
 

2. Arbejdet med trivselsmålingerne i 
SFO’erne. 
Der har været lavet trivselsmålinger i alle 
SFO’er i Brønderslev Kommune i løbet 



Side 2 
 

SFO’en kommer på dagsordenen frem-
over. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

3. Eleverne – hvad er I optager af lige nu. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

af efteråret 2021. 
 
PBJ og Majken gennemgik trivselsmå-
lingerne fra SFO’erne i Klokkerholm og 
Flauenskjold SFO og hvordan der er ble-
vet arbejdet med trivselsmålingerne: 
- På baggrund af trivselsmålingerne er 

der blevet identificeret 
o 3 ting, som fungerer godt 
o 3 ting som kræver opmærk-

somhed 
- De 3 ting som kræver opmærksom-

hed er blevet identificeret, og der er 
lavet handleplan for det kommende 
arbejde med emnet 

o Mål – hvad vil vi gerne opnå 
o Tiltag – hvordan vil vi gerne 

opnå det 
o Tegn – hvordan ser vi, om vi 

lykkes 
 
Der var forskellige opklarende spørgsmål 
til arbejdet med trivselsmålingerne. 
 
Bestyrelsen gav udtryk for, at det er et 
rigtig godt stykke arbejde, som der er 
blevet lavet med trivselsmålingerne i 
SFO’erne. 
 
Der blev truffet beslutning om, at SFO’en 
fremover kommer på dagsordenen til 
skolebestyrelsesmødet i september. Års-
hjulet rettes til, hvilket betyder at de nati-
onale trivselsmålinger flyttes til maj må-
ned. 
 
Dette rettes til i skolebestyrelsens årshjul. 
 

3. Eleverne – hvad er I optager af lige nu. 
 
Hjallerup Skole 
Elevrådet har drøftet opmærksomheds-
punkter i forhold hvilke tegn man kan 
være opmærksom på i forbindelse med 
antimobbestrategien. 
 
Elevrådet har drøftet mobiltelefoner i 
skoletiden. 
 
Elevrådet vil gerne genstarte det at have 
nogle konkurrencer for eleverne på Hjal-
lerup Skole. 
 
 



Side 3 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
19.15-20.30. 

4. Sager 
 
Ansættelse af ny distriktsskoleleder 

 
 
 
 
 
 

Skolebestyrelsesvalg 2022 
Status lige nu. 
Der er valgmøder i uge 19. Hvilke initia-
tiver sætter vi i værk inden? 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
For-høring vedr. omprioriteringsfor-
slag til Børne- og Skoleudvalget 
Se bilag: Brev vedr. for-høring 
Se bilag: Forslag til budget 2023 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Klokkerholm Skole 
Der har været drøftelser af elevernes brug 
af mobiltelefoner i skoletiden. 
 
Eleverne har også et ønske om, at der 
snart skal være nogle konkurrencer for 
eleverne. 
 
Flauenskjold Skole 
Ikke umiddelbart noget 

 
 

4. Sager 
 
Ansættelse af ny distriktsskoleleder 
BÆK gennemgik ansættelsesprocessen 
for den kommende ansættelse af di-
striktsskoleleder. 
BÆK giver Carsten Otte en tilbagemel-
ding ift. bestyrelsens ønsker. 
 
Skolebestyrelsesvalg 2022 
Der er 2 kandidater, som har meldt sig 
som interesserede i at stille op til valget 
fra Hjallerup Skole.  
 
Der er i gang med at blive lavet en valg-
video, som kan lægges på Distrikt Hjalle-
rups og de enkelte skolers Facebooksider 
og på aula. 
 
Opmærksomhed omkring information til 
forældre i børnehaverne. 
 
Der blev delt forslag til materiale, som 
kan bruges ifm. invitation til de kom-
mende valgmøder, og som man kan tage 
udgangspunkt i, når der skal siges noget 
på valgmøderne. 
 
For-høring vedr. omprioriteringsfor-
slag til Børne- og Skoleudvalget 
BÆK gennemgik det materiale, som er 
blevet sendt omkring omprioriteringsfor-
slag fra Børne- og Skoleudvalget. 
 
Bestyrelsen ønsker at forholde sig til for-
slaget om: 
- Flere hænder i indskolingen  
- Dansk som andetsprog  
- Førskolegrupper - 
- Lejrskoler –  
- Handicapkompenserende ydelser  
Der laves udtalelser, som sendes ind ift. 



Side 4 
 

 
 

Næste skoleår. 
Mulighed for kortere skoledag som i år. 
Skal vi fortsætte med dette? 
Resurseudmelding og forløbelige planer. 

 
Godkendelse af princippet vedr. ”Brug 
af mobiltelefoner”.  
(Bilag) 

 
 
 
 

Gennemgang af princippet 
Inddragelse af elevråd. 
Bilag 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Kl.20.30-21.00 

5. Orientering 
 

Marked fra Hjallerup 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

ovenstående emner. 
 
Næste skoleår. 
Bestyrelsen godkendte muligheden for at 
udnytte lovgivningen om en kortere sko-
ledag på alle skolerne. 
 
Godkendelse af princippet vedr. ”Brug 
af mobiltelefoner”. 
Bestyrelsen godkendte princippet. Det 
skal dog tilføjes til vores dagsordenska-
belon til forældremøderne, at princippet 
skal tages op på det årlige forældremøde. 
 
Gennemgang af princippet 
Inddragelse af elevråd. 
Det er svært for eleverne at føle dagsor-
denen på skolebestyrelsesmøderne er re-
levante. 
Bestyrelsen havde en drøftelse om, hvor-
dan vi kan blive bedre til at involvere 
eleverne. 
 
Temadag/temaaften mellem elevråd og 
skolebestyrelse, hvor elevrådene inviteres 
til at fortælle om deres ønsker og opgaver 
til det igangværende skoleår og hvilke 
ønsker elevrådene har til skolebestyrel-
sen. 
 
 

5. Orientering 
 
Marked fra Hjallerup 
Der har været afholdt møde mellem sko-
lebestyrelsen, Hjallerup Marked og Hjal-
lerup Skole. 
 
Det er blevet aftalt, at den nuværende af-
tale om, at 6. årgang kan tjene penge til 
skolerejsen til Bornholm fortsætter. Be-
løbet for opgaven er blevet justeret, så 
eleverne kan tjene flere penge. 
 
Aftalen er formelt mellem forældrene og 
Hjallerup Marked. 
 
Hjallerup Marked vil fremover deltage i 
forældremødet på 6. årgang, hvor de vil 
informere om opgaven i forbindelse med 
markedet. 
 
 
 



Side 5 
 

Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO.  

       
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

6. Formanden 
Orientering fra Fælles rådgivende mø-
de den 5. april 
  
 
 

Personalesituationen / Nyt fra skoler-
ne/SFO. 
 
Hjallerup Skole 
Fredag før påske deltog alle klasserne på 
Hjallerup Skole i Rynkebyløbet. Løbet 
blev afhold i snevejr. Efter løbet fortsatte 
udskolingen med et fælles sportsarran-
gement i hallen som erstatning for de ar-
rangementer som er blevet aflyst igen-
nem de sidste 2 skoleår. 
 
Flauenskjold Skole 
Projekt læselyst er planlagt, og gennem-
føres med mange forskellige motiverende 
faktorer – herunder involvering af et cir-
kus, som bidrager til opgaven. 
 
Der er blevet meldt ud, at der er en lærer, 
som skal overflyttes til en anden skole. 
 
 
Klokkerholm Skole 
Der blev afholdt en fællesskabsdag fre-
dag før påskeferien for hele Klokkerholm 
Skole, som blev afholdt i regi af ”Klok-
kerholm i bevægelse”. Det var en virkelig 
god dag. 
Der skal ansættes en ny skolepædagog i 
forbindelse med næste skoleår. 
 
SFO’erne 
Der arbejdes med førskolearbejdet, hvor 
SFO’erne skal på besøg i alle børneha-
verne, så de er bedst mulig forberedt på 
alle de nye elever som starter i SFO efter 
sommerferien. 
Der har været et fælles personalemøde 
for alle medarbejdere i SFO’erne i hele 
Distrikt Hjallerup, hvor der blev arbejdet 
med: 
- Børnesyn 
- 3 ting man er stolt af i sin institution 
- Hvad man gerne vil være kendt for 
- Arbejde med hvordan leg kan være 

med til at understøtte læring, inklusi-
on og trivsel. 

 
6. Formanden 

Orientering fra Fælles rådgivende mø-
de den 5. april 
BÆK, Laila og Heidi deltog i mødet i 
fælles rådgivende organ d. 5/4, hvor de 
mødtes med det nye Børne- og Skoleud-
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3 punkter til Facebook 

 
 
            

valg. 
 
Heidi orienterede om mødet. 
 
3 punkter til Facebook 
- Skolebestyrelsesvalg 
- Trivselsmålinger i SFO’erne 
- Beslutning af kortere skoledag 

 
 

7. Emner/punkter til næste bestyrelses-
møde 

 
 

8. Eventuelt. 
 

 
7. Emner/punkter til næste bestyrelses-

møde 
Revidering af årshjul for skolebestyrelsen 

 
8. Eventuelt 

Der blev stillet spørgsmål ift. håndterin-
gen af ukrainske børn. 
 

        
Næste skolebestyrelsesmøde er mandag den 
24. maj på Klokkerholm Skole. 
 

 

 
Udgivelsesdato:     26/4-2022 Referent: MR 
 


